
Protokół nr XII 

Rady Miejskiej w Mogielnicy 

w dniu 25 listopada 2024  

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2024 r. o godz. 14:30, a zakończono o godz. 17:00 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. Obradom przewodniczyła Ewa Ścisłowska. 

1.Otwarcie. Stwierdzenie kworum.  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Dzień dobry Państwu, otwieram XII sesję Rady Miejskiej  

w Mogielnicy. Witam gości zaproszonych, witam sołtysów oraz przewodniczących klubów 

osiedlowych, Państwa radnych i wszystkich, którzy będą uczestniczyć w naszej sesji. Proszę o 

stwierdzenie kworum. Proszę o chwilę cierpliwości, mamy problemy techniczne. Tak, proszę 

Państwa, mamy potwierdzone kworum, dziś obradujemy w składzie 13 radnych, 2 jest 

nieobecnych. 

2. Powołanie Sekretarza obrad.  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Na Sekretarza dzisiejszych obrad powołuję za zgodą, 

ewentualnie bez zgody, Pana Mariusza Kuligowskiego. Czy Pan Mariusz wyraża zgodę? Pan 

Mariusz wyraża zgodę, dziękuję bardzo. Pan Mariusz został Sekretarzem obrad. Proszę bardzo, 

przystąpmy do głosowania potwierdzającego bądź zaprzeczającego kandydaturze Pana Mariusza 

Kuligowskiego. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnego Mariusza Kuligowskiego za jego 

zgodą. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Radosław Kiljan, Mirosław Krawczyk, 

Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, 

Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

NIEOBECNI: 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski. 



Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: 13 głosów za, jednocześnie uznaliśmy, że Pan Mariusz 

Kuligowski będzie Sekretarzem obrad. 

Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo, bardzo proszę o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu; podjęcie uchwały w sprawie dotacji docelowej dla Parafii Rzymskokatolickiej pod 

wezwaniem Św. Floriana Męczennika w Mogielnicy, tam sprawa dotyczy dofinansowania na prace 

konserwatorskie i restauratorskie w kościółku, tym drewnianym zabytkowym, na cmentarzu. 

Zaopiniowana została ta kwestia pozytywnie przez Komisję Budżetową, tylko prośba, żeby 

wprowadzić tą uchwałę ponieważ, tam będzie konieczność dokonania opłaty do roku jeszcze więc 

trzeba wprowadzić te środki do budżetu. Dziękuję bardzo. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo przeczytam porządek obrad ze zmianami. 

1.Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja Burmistrza o działaniach od ubiegłej sesji. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenie dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej Św. 

Floriana Męczennika w Mogielnicy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 

2025. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na rok 2025. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości rolnego i leśnego w drodze 

inkasa oraz określenia inkasentów wynagradzania za inkasa na 2025 rok. 

12. Podjęci uchwały w sprawie programu współpracy Gminy i Miasta Mogielnica z organizacjami 

pozarządowymi oraz z organami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od powiatu grójeckiego odpłatnego wykonywania 



zadania publicznego w postaci Zarządcy Ulic Powiatowych na terenie miasta Mogielnica w roku 

2025.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie Programu Opieki nad zwierzętami oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Mogielnica na 2024 rok. 

15. Informacja o oświadczeniach majątkowych. 

16. Sprawy bieżące. Interpelacje radnych. 

17. Sprawy mieszkańców. 

18. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa, przystępujemy do głosowania nad przyjęciem 

porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Radosław Kiljan, Mirosław Krawczyk, 

Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, 

Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

NIEOBECNI: 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: 13 radnych wypowiedziało się jednogłośnie za przyjęciem 

porządku obrad. 

4. Informacja Burmistrza o działaniach od ubiegłej sesji. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Bardzo proszę Pana Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Robert Lipiec: Dziękuję Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, zanim zaczniemy 

kolejny punkt informacja Burmistrza z działań od ubiegłej sesji. Chciałbym przekazać Państwu 

Sołtysom listy gratulacyjne, które trafiły na moje ręce. Ja może odczytam pismo przewodnie (...) 



Ja pozwolę sobie odczytać jeden z tych listów, a następnie, żeby już Państwa tutaj nie wzywać, 

spróbuję przekazać Państwu już osobiście do ręki. (...) Ja za chwilę Państwu, postaram się 

przekazać imienne każdemu z was, żeby już tutaj was nie ciągać na środek. Szanowni Państwo, 

widocznie Pan Mirosław tutaj nie uwzględnił naszych sołtysów z terenów miejskich, ale to 

przekażemy informację, że nie do wszystkich dotarły także myślę, że następnym razem doślą, 

dziękuję bardzo. Teraz przechodzimy do punktu, tak Pani Przewodnicząca, informacja Burmistrza 

z działań od ubiegłej sesji. Szanowni Państwo, informacja o wydanych Zarządzeniach i tak zostało 

wydane Zarządzenie nr 134 z dnia 2 października 2024 w sprawie zmiany planu finansowego 

Urzędu Gminy i Miasta w Mogielnicy na 2024 rok, Zarządzenie nr 135 z dnia 2 października 2024 

w sprawie przeprowadzenia kontroli w sprawie przestrzegania zakazów spalania odpadów w 

paleniskach i przestrzegania przepisów uchwały antysmogowej województwa Mazowieckiego na 

terenie gminy Mogielnica, Zarządzenie nr 136 z dnia 23 października 2024 w sprawie powołania 

komisji do przeprowadzenia przetargu z rokowań, Zarządzenie nr 137 z dnia 24 października 2024 

w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu na 2024 rok, Zarządzenie nr 138 z dnia 

24 października 2024 w sprawie zmiany planu finansowego Urzędu Gminy i Miasta Mogielnica 

na 2024 rok, Zarządzenie nr 139 z dnia 24 października 2024 w sprawie zmiany planu finansowego 

dla wydzielonego rachunku środków pochodzących z funduszy pomocy, o których mowa w art. 

14 ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego 

państwa, Zarządzenie nr 140 z dnia 31 października 2024 w sprawie zmiany Zarządzenia nr 144 z 

2022 roku Burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica z dnia 29 grudnia 2022 w sprawie ustalenia 

dokumentacji przyjętej polityki rachunkowości, Zarządzenie nr 141 z dnia 31 października 2024 

w sprawie ustalenia zasad polityki rachunkowości dla projektu pod tytułem Cyberbezpieczny 

Samorząd realizowany w ramach projektu Fundusze Europejskie na rozwój cyfryzacji od 2021-

2027 roku, priorytet 2 zaawansowane usługi cyfrowe, 2.2 wzmocnienie krajowego systemu 

bezpieczeństwa, Zarządzenie nr 142 z dnia 31 października 2024 w sprawie aktualizacji 

podstawowej informacji o kwocie dotacji dla poszczególnych przedszkoli publicznych i 

niepublicznych oddziałów przedszkolnych z terenu gminy Mogielnica 2024 roku, Zarządzenie nr 

143 z dnia 4 listopada 2024 w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu na 2024 

rok, Zarządzenie nr 144 z dnia 4 listopada 2024 w sprawie zmiany planu finansowego Urzędu 

Gminy i Miasta Mogielnica na 2024 rok, Zarządzenie nr 145 z dnia 5 listopada 2024 w sprawie 

powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia naboru na partnera do wspólnego 

przygotowania decyzji do projektu finansowego w ramach Programu Fundusze Europejskie dla 

Mazowsza na 2021-2027 priorytet 7 Fundusze Europejskie dla nowoczesnej i dostępnej edukacji 

na Mazowszu wsparcie edukacji włączającej regulamin wyboru projektu nr FEMA 0702 IP 

01048/24 dla regionu Mazowieckiego regionalnego, Zarządzenie nr 146 z dnia 8 listopada 2024 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących rocznego programu współpracy 

Gminy i Miasta Mogielnica z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok, Zarządzenie nr 147 z dnia 15 

listopada 2024 w sprawie przedłożenia Radzie Miejskiej w Mogielnicy projektu uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2025-2028, 



Zarządzenie nr 148 z dnia 15 listopada 2024 w sprawie przedłożenia Radzie Miejskiej w 

Mogielnicy projektu uchwały budżetowej na 2025 rok wraz z uzasadnieniem, Zarządzenie nr 149 

z dnia 15 listopada 2024 w sprawie wykonania pierwokupu nieruchomości, Zarządzenie nr 150 z 

dnia 19 listopada 2024 w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu na 2024 rok, 

Zarządzenie nr 151 z dnia 19 listopada 2024 w sprawie zmiany planu finansowego Urzędu Gminy 

i Miasta Mogielnica na 2024 rok, Zarządzenie nr 152 z dnia 19 listopada 2024 w sprawie 

przekazania kosiarki wysięgnikowej. To by było jeżeli chodzi o wykonane Zarządzenia Szanowni 

Państwo, a jeśli chodzi o dodatkowe informacje, pragnę Państwa poinformować, że zakończony 

został remont drogi powiatowej relacji Miechowice-Popowice, odcinek około 1200 metrów. Został, 

można powiedzieć, ostatni odcinek tego ciągu drogowego, tutaj, od ronda tu w Mogielnicy, do, 

można powiedzieć, do zjazdu na Dobiecin, już można się cieszyć tą naprawdę dobrą nawierzchnią 

i możemy sobie spokojnie tam jeździć, bez żadnych problemów z dołami i tym podobne, więc ten 

remont został zakończony i też to, co wspomniałem, Zarządzeniem została przekazana kosiarka 

do Gospodarki Komunalnej. Zakupiono i przekazano kosiarkę wysięgnikową, koszt ostateczny 

tego zamówienia to 84 870 złotych. Z tego, co wiem, to kosiarka już została, tu Pan Dyrektor może 

potwierdzić, że tak powiem, wykorzystana do koszenia poboczy, sprawdza się i całkiem ładnie to 

wygląda i sprawnie funkcjonuje. Budowa kanalizacji w miejscowości Dziarnów, Borowe, 

Dębnowola: złożono dokumentację, czekamy na wydanie zezwolenia na budowę. Budowa 

wodociągu Otaląż-Cegielnia: wydano pozwolenie na budowę, lecz no w tym roku kalendarzowym 

nie uda się zrealizować tego zadania. No myślę, że trzeba jeszcze wybrać wykonawcę, to będzie 

czas i trzeba, niestety, w przyszłym roku budżetowym to sfinalizować, ponieważ już nie wyrobimy 

się budżetowo do końca tego roku. Jeżeli chodzi o budowę, o stację uzdatniania wody w 

Kozietułach Nowych: zrealizowano fundamenty pod zbiorniki, przyznam się, że nie byłem przez 

ostatnie dwa dni, nie wiem, może coś tam więcej popchnęli, ale raczej chyba nie. Wiem, że tam 

już prace trwają, są zaawansowane i część tych prac muszą wykonać do końca tego roku, też to 

będzie fakturowane, więc też to muszą zrealizować, ten plan, który tam zamierzyli. Plac zabaw 

przy Szkole Podstawowej nr 2 w Mogielnicy: dzisiaj lub jutro ma być realizowane wytyczenie 

terenu, pod koniec tygodnia mają rozpocząć prace pod kątem realizacji zadania, także myślę, że 

jeszcze, jak pogoda pozwoli, to myślę, że w grudniu uda się to zadanie zrealizować. Tyle z mojej 

strony, dziękuję Państwu bardzo serdecznie. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Przechodzimy do następnego punktu obrad, przyjęcie protokołu 

z poprzednich sesji. Materiały już wcześniej znalazły się na e-sesja. Proszę Państwa mamy 

protokół z IX, X, XI sesj,i mniemam, że Państwo się z nimi zapoznali. Przejdźmy do głosowania, 

kto z Państwa jest za przyjęciem protokołów. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 



 Wyniki głosowania: 

ZA: 13; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Radosław Kiljan, Mirosław Krawczyk, 

Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, 

Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

NIEOBECNI: 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa 13 osób jest za, protokoły zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Przejdźmy do następnego punktu: podjęcie uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 

2024-2027. Jak już wcześniej wspomniałam, wszystkie materiały zostały na e-sesja, w związku z 

tym Państwo znacie, przeczytam tylko uzasadnienie. (...) Proszę bardzo, czy ktoś z Państwa 

chciałby na ten temat zabrać głos? Nie widzę, przejdźmy do głosowania. Proszę bardzo, ogłaszam 

5 minut przerwy. Pragnę przypomnieć, że zakończyliśmy ostatnią część przechodząc do 

głosowania w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 

2024-2027. Czy możemy przystąpić do głosowania? Proszę bardzo, przystępujemy. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027. 

 Wyniki głosowania: 

ZA: 13; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Radosław Kiljan, Mirosław Krawczyk, 

Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, 



Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

NIEOBECNI: 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo, 13 osób jest za, jednogłośnie przyjęliśmy 

uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Następnie przechodzimy do następnego punktu 7: jest to 

podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok i tak, jak wcześniej 

wspomniałam wszystkie materiały zostały zamieszczone na e-sesja i Państwo macie dostęp do 

nich, ja ograniczę się tylko i wyłącznie do uzasadnienia. (...) Proszę bardzo, czy ktoś chciałby 

zabrać głos? Nie widzę, przejdźmy do głosowania. Przypominam głosujemy nad podjęciem 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Głosowano w sprawie: 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Radosław Kiljan, Mirosław Krawczyk, 

Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, 

Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

NIEOBECNI: 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: 13 radnych zagłosowało jednocześnie, zgodnie, więc uchwała 

została podjęta jednogłośnie.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie o udzielenie dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej Św. 

Floriana Męczennika w Mogielnicy. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Przejdźmy do następnego punktu: podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej Św. Floriana Męczennika w Mogielnicy. 

Projekt uchwały.(...) Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, przejdźmy 



do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenie dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej Św. 

Floriana Męczennika w Mogielnicy. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Radosław Kiljan, Mirosław Krawczyk, 

Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, 

Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

NIEOBECNI: 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: 13 osób głosowało za, jednogłośnie podjęliśmy tę uchwałę w 

sprawie dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej Św. Floriana Męczennika w Mogielnicy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 

2025. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Przechodzimy do podjęcia uchwał w sprawie stawek podatku 

od nieruchomości. Proszę Państwa, wszystkie dokumenty, już powtórzę ponownie, znajdowały się 

na e-sesja, można było je dokładnie przeanalizować, więc ja odniosę się tylko do uzasadnienia. (...)  

Proszę bardzo, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, przejdźmy do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2025. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Radosław Kiljan, Mirosław Krawczyk, 



Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, 

Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

NIEOBECNI: 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: 13 osób zagłosowało za przyjęciem tych stawek, uchwała 

została zatwierdzona. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na rok 2025. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Przejdźmy do projektu uchwały w sprawie określenia stawek 

podatku od środków transportowych na 2025 rok. Proszę bardzo, przedstawię Państwu 

uzasadnienie. (...) Proszę bardzo, kto z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, przejdźmy do 

głosowania.  

Głosowano w sprawie:  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

rok 2025. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Radosław Kiljan, Mirosław Krawczyk, 

Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, 

Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

NIEOBECNI: 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Radni jednogłośnie podjęli uchwałę o określeniu stawek 

podatku od środków transportowych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości rolnego i leśnego w drodze 

inkasa oraz określenia inkasentów wynagradzania za inkasa na 2025 rok. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Następny punkt to podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku 

od nieruchomości rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów wynagrodzenia 



za inkasa na 2025 rok. (...) Proszę bardzo, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, 

przejdźmy do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości rolnego i leśnego w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów wynagradzania za inkasa na 2025 rok. 12 radnych głosuje ponieważ, 

Pan Sławomir Baran w swojej osobie łączy dwie funkcje. Jest radnym a jednocześnie sołtysem. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 1; NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Halina Budzik, Adam Jagieliński, Radosław Kiljan, Mirosław Krawczyk, Mariusz Kuligowski, 

Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, Adam Stępniak, Ewa 

Ścisłowska. 

BRAK GŁOSU: 

Sławomir Baran 

NIEOBECNI: 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: 12 radnych podjęło decyzję o przyjęciu tej uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy i Miasta Mogielnica z 

organizacjami pozarządowymi oraz z organami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na rok 2025. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa przechodzimy do następnego punktu podjęcie 

uchwały w sprawie przyjęcia od powiatu grójeckiego odpłatnego wykonywania zadania 

publicznego w postaci Zarządcy Ulic Powiatowych na terenie miasta Mogielnica w roku 2025. 

Maleńka pomyłka, przepraszam Państwa, mamy podjęcie uchwały w sprawie programu 

współpracy Gminy i Miasta Mogielnica z organizacjami pozarządowymi oraz z organami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego. (...) Proszę Państwa, uchwała w sprawie 

programu współpracy Gminy i Miasta Mogielnica z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami została zawarta na e-sesja. Nie będę tego czytała, ponieważ była ogólnie dostępna, 

każdy mógł się z nią szczegółowo zapoznać. Jeśli ktoś z Państwa chciałby zabrać w tej sprawie 

głos, proszę bardzo. Proszę, przejdźmy do głosowania. 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy i Miasta Mogielnica z organizacjami 

pozarządowymi oraz z organami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Radosław Kiljan, Mirosław Krawczyk, 

Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, 

Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

NIEOBECNI: 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo, 13 radnych wypowiedziało się jednogłośnie za 

przyjęciem tej uchwały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od powiatu grójeckiego odpłatnego wykonywania 

zadania publicznego w postaci Zarządcy Ulic Powiatowych na terenie miasta Mogielnica w roku 

2025.  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Następna uchwała to przyjęcie od powiatu grójeckiego 

odpłatnego wykonywania zadania publicznego w postaci Zarządcy Ulic Powiatowych na terenie 

miasta Mogielnica w roku 2025. (...) Proszę bardzo, czy ktoś z Państwa chciałby na ten temat 

zabrać głos? Nie widzę, przejdźmy do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od powiatu grójeckiego odpłatnego wykonywania zadania 

publicznego w postaci Zarządcy Ulic Powiatowych na terenie miasta Mogielnica w roku 2025.  

 Wyniki głosowania: 

ZA: 13; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Radosław Kiljan, Mirosław Krawczyk, 



Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, 

Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

NIEOBECNI: 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: 13 radnych wypowiedziało się za, uchwała została przyjęta. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie Programu Opieki nad zwierzętami oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Mogielnica na 2024 rok. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Przejdźmy do następnego punktu. Projekt uchwały Rady 

Miejskiej w sprawie Programu Opieki nad zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy i Miasta Mogielnica na 2024 rok. Jak w poprzednim projekcie uchwały, mamy 

również zawarty program, ja również nie będę go czytać, ponieważ Państwo mieli do niego dostęp 

i mogli się z nim zapoznać, przeczytam tylko uzasadnienie. (...) Czy ktoś z Państwa chciałby 

zabrać głos? Proszę bardzo, nie widzę, przejdźmy do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie Programu Opieki nad zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy i Miasta Mogielnica na 2024 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13; PRZECIW: 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0; BRAK GŁOSU: 0; NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Radosław Kiljan, Mirosław Krawczyk, 

Mariusz Kuligowski, Wiesław Małek, Ireneusz Popis, Agnieszka Pracownik, Marzena Stępień, 

Adam Stępniak, Ewa Ścisłowska. 

NIEOBECNI: 

Zofia Kowalska, Krzysztof Kuligowski. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: 13 osób wypowiedziało się za, uchwała została przyjęta. 

15. Informacja o oświadczeniach majątkowych. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa, wszyscy radni zostali zobowiązani na początku 

swojej kadencji do złożenia oświadczeń majątkowych. Takie oświadczenia w komplecie zostały 

przekazane do Urzędu Skarbowego, moje oświadczenie majątkowe zostało przekazane do 



Wojewody. W związku z przekazaniem tych oświadczeń otrzymałam 28 października informację 

na temat przedłożonych oświadczeń majątkowych. W tych oświadczeniach pojawiły się pewne 

nieprawidłowości i Urząd Skarbowy czy Wojewoda wezwał nas do uzupełnienia tych informacji. 

W związku z tym Biuro Rady przygotowało odpowiednie pisma, które zostały wysłane do 

poszczególnych radnych obecnej i minionej kadencji, aby uzupełnili swoje oświadczenia 

majątkowe, co zrobili, wypełnili ten obowiązek i te objaśnienia zostały przekazane do 

odpowiednich Urzędów Skarbowych, jak również wyjaśnienia poszczególnych osób do Wojewody. 

Moim obowiązkiem jest przedstawić tę informację, co niniejszym czynię. Wraz z oświadczeniami 

radnych otrzymałam również informację na temat oświadczeń majątkowych dotyczących osób 

zobligowanych do złożenia oświadczenia majątkowego z ramienia Urzędu. Chodzi tu o Skarbnika, 

Sekretarza, Kierowników Jednostek i tak dalej. Zostały złożone te oświadczenia również w 

komplecie, ale również zostały przekazane z Urzędu Skarbowego pewne uwagi na temat tych 

oświadczeń. W związku z tym podjęto podobne działania, ale one nie były już do końca w naszej 

kompetencji Biura Rady. Z informacji uzyskanych od Urzędów Skarbowych osoby 

zainteresowane zastosowały się do tych uwag no i podobnie jak radni złożyli wyjaśnienia. Także 

dlaczego ja o tym mówię, ponieważ wszystkie informacje na temat tych oświadczeń majątkowych 

przychodzą do Biura Rady także tu w imieniu Pana Frasońskiego przekazuję Państwu tę 

informację.  

16. Sprawy bieżące. Interpelacje radnych. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo, przechodzimy do następnego punktu sprawy 

bieżące, interpelacje radnych. W tym miejscu też mam tu pismo, które przygotował Kierownik 

Referatu Pan Łukasz Utfald. Jest to sprawozdanie rocznego programu współpracy Gminy i Miasta 

Mogielnica z organizacjami pozarządowymi oraz innymi przedmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2023 rok.(...)  To jest pismo informujące nas radnych, że takie 

sprawozdanie zostało złożone. Proszę Państwa, czy są jeszcze jakieś sprawy bieżące, interpelacje 

radnych? Nie widzę przejdźmy do spraw mieszkańców.  

17. Sprawy mieszkańców. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Bardzo proszę, tu pierwszy był Pan Rzepka, a potem Pan 

Jasiorowski, proszę bardzo i Pani Karolina. Proszę podać Panu Markowi Rzepce mikrofon tam z 

końca. Ma donośny głos, ale nie będzie nagrywane.  

Marek Rzepka: Żeby tak nie tyłem do wszystkich, dzień dobry Marek Rzepka. Nie ukrywam, że 

się stresuje, ponieważ lepiej czuję się na stadionie z młodzieżą niż wystąpić tutaj przed tak zacnym 

gronem. Drodzy Państwo, dlaczego, nie chciałbym zajmować Państwu za dużo czasu w takim 

śladowym skrócie. Nie ukrywam, że mam taką do Państwa prośbę i ja jako nauczyciel, trener, 

mentor staram się rozwiązywać przede wszystkim problemy w sposób jak najlepszy, jak 

najskuteczniejszy dla swoich podopiecznych i mam nadzieje, że Państwo radni, Pan Burmistrz 

podejdziecie do mojej prośby też normalnie. Z czym przychodzę. Przychodzę przede wszystkim z 



tym, że mamy tutaj z moją siostrą dwie działki, które są tutaj blisko sali gimnastycznej tutaj 

Liceum Ogólnokształcącego z jednej i drugiej strony od ulicy Nowomiejskiej i od Krakowskiego 

Przedmieścia i te działki, żeby Państwa troszeczkę wprowadzić. Działka gdzie jest teraz sala 

gimnastyczna i gdzie jest obecnie boisko, ta działka kiedyś też była własnością moich rodziców i 

mojej babci i w momencie kiedy znalazły się środki na budowanie sali gimnastycznej i boiska moi 

rodzice wyrazili zgodę, żeby tą działkę jakoś podzielić na rzecz gminy, żeby powstała tam piękna 

sala gimnastyczna i boisko sportowe, które udało mi się w tym roku z moim synem tam podejść, 

żeby zobaczyć jak to funkcjonuje. Powiem szczerze, jestem bliski sportu i serce mi się tak 

otworzyło, myślę ale świetny obiekt się otworzył w Mogielnicy. Jest to może takie boisko szkolne 

ale jest super. Chciałbym, żebyście Państwo wiedzieli jak to się odbyło. Odbyło się to tak, że 25 

lat temu ja jeszcze byłem młodym chłopcem i przyszedł Pan Burmistrz już nie pamiętam który do 

rodziców, żeby podjęli decyzję bardzo szybko, to ma być na rzecz gminy i szkoły to, że tam ma 

powstać sala i boisko moi rodzice bez zawahania Państwo znają mojego ojca, który był 

nauczycielem dyrektorem w szkole, nauczycielem wychowania fizycznego, podjęli decyzje bo 

wiedzieli, że to w bardzo dobrym kierunku idzie i coś jakiś ślad na tej działce będzie bardzo taki 

znaczny. Druga sprawa, która w kierunku gminy też, stacja  Trafo, która jest w kierunku Rudnej 

Drogi i ja nie powiem Państwu dokładnie miejsca też tutaj gmina się zwróciła z taką prośbą to już 

kilka lat temu, żeby przekazać działkę na której ta stacja miałaby się znaleźć. Oczywiście też 

rodzice nie zastanawiali się długo wiedząc, że może to iść w kierunku gminy, pomocy dla gminy 

przekazali tą działkę, bezpośrednio żeby ta stacja Trafo jakby miała miejsce i szybko rozwiązali 

sprawę. W zamian dostaliśmy tam jakąś inną działkę zbliżoną i tak dalej bo takie było 

zagospodarowanie terenu, które mogło dać wybudowanie tego Trafo. To tak po krótce do czego 

zmierzam. Zmierzam do tego, że jedną z tych działek tutaj przy szkole od strony ulicy 

Nowomiejskiej chce kupić po prostu sieć sklepów Dino. Sytuacja jest taka, że po prostu tutaj Dino 

wysłało na sesje Rady takie pismo z prośbą o, ja się podeślę pismo oczywiście nie będę teraz tego 

czytał ale po krótce, że działka ma takie funkcje taką do zamieszkania jakby domku 

jednorodzinnego przeznaczenie a chciałoby zmienić na teren z dominującą funkcją usługową. 

Oczywiście dostaliśmy tutaj takie pismo zwrotne 9 lipca chyba ja też ze względu siedzę troszeczkę 

w sporcie nie mam czasu się tym zajmować, ale dzisiaj sobie pozwoliłem, że tak powiem do 

Państwa sobie tutaj przyjechać. Dostaliśmy takie pismo odmowne, że jednak nie może być jakby 

przegrupowania tej działki, nie jest to teren taki czysto pod teren usługowy. Jeszcze jest jakiś tam 

problem z granicą tej działki, ale tak jak się dzisiaj dowiedziałem granice tej działki na której 

można postawić budynek to ustala się już bezpośrednio z Wojewodą. Do czego zmierzam, 

chciałbym tylko Państwa prosić jakby o to, że wielokrotnie no nie wiem ćwierćwiecze bo tak to 

można określić szliśmy na korzyść, że tak powiem gminy. Próbowaliśmy jakoś tam z każdej strony 

pomóc no w układzie chociażby tej budowy sali czy stacji Trafo i tak dalej i tak dalej. Teraz moja 

gorąca prośba jest do Państwa, żeby spojrzeć na to jeszcze raz jakby od siebie ja do niczego 

oczywiście nie mogę Państwa namówić, do niczego nie mogę nakłonić to jest tylko Państwa 

bezpośrednia decyzja mogę jedynie po prosić po prostu tak jak my kiedyś a przede wszystkim moi 

rodzice szli z taką dużą życzliwością do gminy próbowali sprawę rozwiązać, rozwiązali ją na plus 



dla gminy tak samo bym gorąco prosił, żeby jeszcze raz spróbować sobie przedyskutować i czy 

jeżeli byłaby szansa postawienia tam marketu, który raczej jak wiemy. No działa to na korzyść 

raczej gminy ze względu na to, że istnieją jakieś podatki, z tego tytułu, miejsca pracy dla ludzi i 

oczywiście tak jak powiedziałem no ja o wiele bardziej się czuję na stadionie niż tutaj, żeby 

Państwa namawiać dla mnie jest to jakby niezręczna sytuacja, bo tak na dobrą sprawę my z siostrą 

już tam nie wrócimy. Chcielibyśmy żeby tam był porządek, może ładny teren tak jak tutaj sala 

gimnastyczna, która naprawdę jest świetna bo odbywają się chociażby mecze międzypaństwowe 

w piłkę siatkową i ma jakiś pożytek i może lepiej, żeby miejscu był tam jakiś mały sklep. To już 

Państwo jesteście w stanie ocenić czy to jest dla dobra gminy czy nie. Jeżeli mamy współpracować 

a tak jak powiedziałem no staraliśmy się przez wiele lat gdzieś tam wyjść na przekór, na plus i 

oddać te działki, żeby jakieś tam zagospodarowanie tego było z korzyścią dla gminy. Bym prosił 

Państwa, teraz po może po ćwierćwieczu ale żeby to poszło jakby w naszym kierunku i 

ewentualnie zgody na to, żeby te zagospodarowanie miejskie zmieniło się na teren usługowy. Z 

mojej strony, że tak powiem to wszystko, nie będę Państwu przedłużać. Bardzo mi było miło tutaj 

Państwa zobaczyć, ja mam nadzieje, że jeszcze nie raz będziemy mogli się spotkać, dziękuję 

ślicznie.  

Radny Adam Stępniak: Ja może dodam bo tutaj Marek tak skromnie mówił, ale nie wiem czy 

Państwo wiedzą, że to jest w ogóle trener naszej medalistki 7-bójskiej Adrianny Sułek był na 

olimpiadzie w Paryżu, na mistrzostwach świata więc on tak naprawdę bardzo delikatnie się o tym 

wypowiedział, ale te geny sportowe po ojcu, który był moim wychowawcą moim nauczycielem 

w-f i tak dalej bardzo miło, że akurat w takiej formie i działa w sporcie i zamiast nowego jakiegoś 

zawodnika, który rokuje też bardzo dobre wyniki także mi się wydaje, że to jest chluba dla naszej 

gminy, że mamy takiego trenera jak się ogląda relacje z Paryża i widzę sobie Mańka Rzepki syn 

sobie siedzi tam na tym i kontaktuje się z Adrianną Sułek no i dziękuję, żeby nie przedłużać. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Bardzo proszę o przekazanie mikrofonu Panu Jasiorowskiemu. 

Jeśli Pan Rzepka chciałby opuścić salę, proszę, pochylimy się nad tym problemem  

i skontaktujemy się z Panem, ale jeśli Pan, niestety, chciałby opuścić to proszę, bardzo proszę. 

Proszę bardzo jeszcze mamy gości, Państwo przybyli do nas. Bardzo proszę, Państwo sobie tam 

zajmą miejsca. Proszę umożliwić Państwu tam widzę, że tam są krzesełka. Proszę, usiądźmy. 

Proszę, Pan Jasiorowski. 

Marek Jasiorowski: O teraz działa, miło mi jeszcze raz, że mogę Państwu to powiedzieć. Ośrodek 

Zdrowia zaczyna funkcjonować tak jak, już funkcjonuje tak jak powinien funkcjonować z czego 

bardzo się cieszę co było tutaj poruszane, a żeby jeszcze lepiej funkcjonował ja z lekarzami 

rozmawiałem chodzi mi o wyposażenie, na przykład mówią o wyposażenie okulistyki. Musimy 

jeździć tu bardzo dużo chorych pacjentów przychodzi ja dosyć często, no ja specyficznym 

pacjentem jestem nie będę mówił o sobie, ale w ogóle i do okulistyki jak była ja tu już 

rozmawiałem. Złożę taki wniosek do Komisji Budżetowej o wyposażenie jak będzie taka 

możliwość prawdopodobnie dostaniemy trochę pieniędzy z Unii Europejskiej, a jak nie to może z 

innych środków, żebyście jako radni przedyskutowali to i przeanalizowali. O co mi chodzi, o jakie 



już mówię takie 3 jeżeli coś przekręcę to przepraszam pachymetr jest jeden, drugi tonometr i OCT 

to jak się trochę orientuję, to o co chodzi jeżeli chcemy dobrze widzieć to urządzenia, które nam 

poprawiają o jaskrę mi chodzi, o tak szybko, żeby było. Żebyśmy nie oślepli bo wiecie jak jest 

jaskra to ona się rozwija i trzeba to zatrzymać. Musimy jeździć na Nowe Miasto gdzie to trzeba 

płacić, do Tarczyna gdzie musimy płacić,  wróć w Tarczynie nie, ale musimy dalej jeździć. To 

mnie o tym nie powiedzieli ja złożę i no bo to jest w naszym i to będzie dla nas, naszych dzieci i 

naszych wnuczków i myślę dla pra prawnuczków. Dziękuję to bym tyle, dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Dziękujemy bardzo, na pewno się nad tym zastanowimy, 

przeanalizujemy to.  Jako następna była Pani Karolina Rutkowska, a następnie Pan Popis. Proszę 

bardzo Pani Rutkowska. 

Przewodnicząca Zarządu K.O. nr 2 Karolina Rutkowska: Ja na początek chciałam złożyć 

podziękowanie dla Pana Dyrektora ZGKiM Mateusza Muszyńskiego za to, że pochylił się ku 

mojemu wnioskowi o wymalowaniu pasów informujących o zakazie parkowania wokół OSP w 

Mogielnicy bo jeśli o coś wnioskujemy i zostanie to spełnione to warto też o tym głośno 

powiedzieć, że bez żadnych problemów zostało bo Pan Muszyński się skontaktował, zapytał jak 

to ma wyglądać, jak to widzę i słyszę i po prostu te pasy powstały i myślę, że problemy z 

parkowaniem, zastawianiem drzwi garażowych nie mamy więc widać jak się chcę to można. A 

Panu Burmistrzowi też bym chciała podziękować za swoją postawę w stosunku do moich 

pomysłów, ponieważ bardzo mnie to motywuje do powiększania wiedzy administracyjnej i jak 

Pan wspomniał takowego doświadczenia nie posiadam i mnie to bardzo zmotywowało do 

działania. Skontaktowałam się z gminą Wieniawa przez to RIO zaskarżona bo mam nadzieję, że 

my dzisiaj zakończymy ten spór o ten tor nieszczęsny. Także została ta gmina Wieniawa 

zaskarżona o to dofinansowanie młodzieżówki, ale uwierzcie mi Państwo nic nie jest w tym 

dziwnego ponieważ, skoro oni w swoim załączniku do uchwały Rady Miejskiej zapisali i tutaj 

pozwolę sobie przeczytać dotacja celowa na dofinansowanie zadania pod nazwą aktywowanie i 

doposażenie młodzieżowej drużyny pożarniczej przy OSP w Wieniawie to nic dziwnego, że 

została ta uchwała zaskarżona. Dotarłam do Pani Skarbnik tej gminy, w ogóle bardzo rzeczowa 

kobieta, bardzo dobrze mi się z nią rozmawiało. Dowiedziałam się o pomyłce w opisie tego 

zadania. Dostali prawie miesiąc na poprawienie tego zadania co też wykonali. Przesunęli te środki 

na kulturę. Z racji tego, że ta Pani Skarbnik wykazywała taką chęć do rozmowy ze mną pozwoliłam 

sobie na dyskusję dotyczącą wniosku Prezesa Zarządu w OSP w Mogielnicy i okazała się na tyle 

pomocna, że zaproponowała mi nawet opis tego zadania, a brzmi on: „dotacja dofinansowanie 

OSP w Mogielnicy na realizację zadania pod nazwą zakup toru do ćwiczeń. Więc Panie Burmistrzu,  

naprawdę wystarczyło się skontaktować z Panem Tomaszem Rutkowskim, powiedzieć, aby ten 

wniosek poprawił, wyjaśnić, dlaczego ma go poprawić, co przede wszystkim ma poprawić, że jest 

to fajna inicjatywa, że super pomysł, że działamy i jest po kłopocie, a nie my tutaj od pół roku ja 

z Panem cały czas się przekomarzamy i po prostu nie możemy dojść do porozumienia. Pan mówi 

raz, że się nie da, że Pan szuka rozwiązania, więc po prostu uważam, że można było to załatwić 

po prostu w ten sposób, ale mało tego nie dawało mi to spokoju i pozwoliłam sobie na telefon do 



RIO w Warszawie. Ja mam jakieś szczęście do tych telefonów ponieważ, trafiłam też na fajną 

rzeczową kobietę, która pozwoliła na opis mojego problemu i potwierdziła mi to co ustaliłam. A 

mianowicie poprawić wniosek, zapisać to zadanie jak ja jej to podałam, a Państwu przed chwilą 

przeczytałam i ona nie widzi tutaj przeciwwskazań więc jest mi bardzo przykro, że po prostu na 

tyle czasu nie potrafimy znaleźć rozwiązania do tak błahej sprawy i nasuwa mi to bardzo przykry 

wniosek, że po prostu Pan nie chce tak jak to Panu powiedziałam i jest to moje zdanie, do którego 

mam pełne prawo tak jak Pan i każdy na tej sali. Po prostu do własnego zdania, z tą różnicą Panie 

Burmistrzu, że ja przychodzę tutaj i wypowiadam swoje zdanie wprost do Pana, a Pan zaczepia 

mojego brata podczas wizyty w Urzędzie i skarży się na młodszą siostrę, że ja się zachowuję 

niestosownie. Gdzie i w którym momencie ja się w stosunku do Pana zachowała niestosownie. 

Bardzo bym chciała na przyszłość aby uwagi odnośnie mojego zachowania kierował Pan do mnie, 

bo w przeciwnym razie, jak ja mam Pana traktować poważnie i jestem bardzo ciekawa, co Pan 

zrobi jak w tym tygodniu wpłynie poprawiony wniosek od Pana Prezesa OSP w Mogielnicy, który 

sama ustaliłam nikt mi z gminy nie powiedział, sama musiałam do tego wszystkiego dotrzeć jestem 

ciekawa, co Pan zrobi i jak Pan podejdzie do tego zadania. A druga sprawa też kolejna bardzo 

błaha o BIP bo po prostu jest mi już wstyd pytać bo odpisaliście mi z Urzędu, że do końca 

października 2024 przeniesiecie się na serwery rządowe no i jak na razie nie wiedzę, żeby ta 

sprawa była rozwiązana. Dziękuję. 

Burmistrz Robert Lipiec: Dziękuję, Pani Karolino za stosowne uwagi. Oczywiście, wniosek, ja 

nigdy nie powiedziałem odnosząc się do toru przeszkód dla młodzieżowej drużyny pożarniczej, 

że nie jestem za tą inicjatywą. Oczywiście nie powiedziałem, że nie znajdę rozwiązania na ten tor 

i niewątpliwie jeżeli Państwo złożycie pismo pewnie zostanie rozpatrzone kiedy zostanie 

zrealizowane zadanie też tego nie mogę w tym momencie Pani powiedzieć. Oczywiście ma Pani 

prawo do swoich uwag jak każdy na tej Sali. Jak Pani zauważyła i ja też mam prawo do swoich 

uwag tak jak Pani, więc wie Pani, nie widzę tutaj problemu jeżeli chodzi tutaj o Panie jakieś 

uzewnętrznianie się, ale ma Pani do tego prawo jak najbardziej przyjęliśmy to do wiadomości i 

tyle. Jeżeli chodzi o Biuletyn Informacji Publicznej cały czas trwają prace nad modernizacją tego 

i już na chwilę obecną na serwerach rządowych jest założony Biuletyn Informacji Publicznej 

będzie przenoszony na inny serwer i budowany od podstaw z nową firmą i z tego co wiem, też 

sam korzystam na chwilę obecną i nie ma problemu z korzystaniem jeżeli chodzi o Biuletyn 

Informacji Publicznej nikt mi więcej nie zgłasza oprócz Pani tak naprawdę więc uważam, że 

problemu nie ma.  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Bardzo proszę, Pan Ireneusz Popis. 

Radny Adam Stępniak: A ja jeszcze przed Ireneuszem mógłbym dosłownie jedno słowo do 

Burmistrza gdyby pamiętał, bo Pani Karolina jest tutaj. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Panie Stępniak, ja Panu nie udzieliłam głosu.  

Radny Adam Stępniak: Ale już dokończę. 



Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Nie udzielam Panu głosu.  

Radny Adam Stępniak: Ja o tych pasach na Placu Dół przy kostce. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Ja zawsze mogę doceniać wszelkie inicjatywy mieszkańców, 

ale jakiś porządek musi być zachowany, bo jeśli nie ma nic na świecie, to muszą być zasady 

chociaż zachowane. Bardzo proszę, żeby to był ostatni raz. Proszę bardzo, Pan Ireneusz Popis. 

Radny Ireneusz Popis: Dziękuję, Pani Przewodnicząca, Drodzy mieszkańcy, witam serdecznie, 

Drodzy Sołtysi, Radni, Panie Burmistrzu, Pani Przewodnicząca. Ja chciałbym także ja, jako radny 

Gminy i Miasta Mogielnicy wyszedłem z inicjatywą aby wesprzeć te lokalne drużyny 

młodzieżowo pożarnicze w związku z tym udało mi się pozyskać sponsorów, zorganizowanie 

sponsorów w celu wykupienia umundurowania koszarowego dla tych drużyn. Chciałbym tu 

nadmienić, że chodzi mi tu o wszystkie drużyny w naszej gminie, chodzi mi tutaj o Mogielnica, 

Dziarnów i Kozietuły. Chcę po prostu te dzieci zjednoczyć, żeby to była jedność, prawda. Udało 

mi się zebrać na chwilę obecną 4 600 złotych. Oczywiście Pan Burmistrz też tutaj jako osoba 

prywatna zaoferował swoją pomoc finansową, prywatną. Jeżeli Państwo, jako Radni chcecie 

wesprzeć tą inicjatywę to zachęcam do wsparcia finansowego tego mojego przedsięwzięcia, tej 

inicjatywy do końca może tego tygodnia. Pieniądze te zostaną przekazane komendantowi 

gminnemu, który dokona zamówienia niniejszych umundurowań. Chciałbym tylko powiedzieć, że 

pieniądze które dotychczas udało mi się zebrać od sponsorów, są na chwilę obecną u Skarbnika 

Grzegorza Muranowicza. No  tyle tak ode mnie mi się wydaje, że ta młodzieżowa drużyna 

pożarnicza, która ma tam braki w tym umundurowaniu a rośnie w siłę, bo już z tego co wiemy jest 

około 60 tych młodzieżowców tutaj w samej Mogielnicy, w Dziarnowie chyba jest 10, w 

Kozietułach też chyba koło 10. Chciałbym, żeby to była jedność młodzieżowej drużyny 

pożarniczej, żeby te dzieci miały się jak prezentować na przykład na świętach, bodajże teraz będzie 

koncert kolęd, pasterka żeby po prostu mieli, miały w czym wyjść, a nie których brakowało tego 

umundurowania. Taki koszt już wstępnie to jest jeżeli chodzi o te czarne umundurowanie to 

wychodziło 145 złotych no myśleliśmy, żeby zakupić może te piaskowe te żółte stroje koszarowe 

gdyby w tej młodzieżówce ładniej wyglądało w tych mundurach, że to by była taka rzecz, która 

by była naprawdę dużo dała i pokazała tutaj, że jednak my Radni też chcemy tutaj w tym pomóc 

nawet zobowiązałem się tutaj paru radnych, którzy będą wspierali tą moją inicjatywę, którym 

bardzo serdecznie dziękuję. No tyle ode mnie nie wiem proszę Państwa może ktoś chciałby zabrać 

głos i wypowiedzieć się na ten temat. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Dziękuję bardzo. Jeszcze raz, my podzielamy wszelkie 

inicjatywy. Dobra inwestycja w młodych ludzi chyba jest najbardziej wartościową inwestycją. 

Pomoc w ich rozwoju zainteresowań, w ich rozwoju tężyzny fizycznej też ma swoje znaczenie, 

także dziękujemy Panu Popisowi myślę, że się dołączymy do Pana inicjatywy także wesprzemy 

się solidarnie. Proszę bardzo, czy ktoś chciałby… zgłasza swój głos Pani Jolanta Radzimirska. Ja 

chyba nie uszło Państwa uwadze, że na nasze spotkanie przybyli rodzice, którzy mają również 

swój problem i chcieliby go dzisiaj rozwiązać. Proszę mikrofon dla Pani Radzimierskiej.  



Przewodnicząca Zarządu K.O. nr 1 Jolanta Radzimirska: Ja mam takie pytanie do Państwa 

Radnych, bo nie wiem, czy umknęło nam na którejś sesji to zapytanie o utworzenie sklepu Dino 

w Mogielnicy, bo nie wiem czy Państwo słyszeli, że ma coś takiego powstać? Czy Państwo wiecie 

coś na ten temat, dlaczego to odmownie. Myślę że jak wszyscy tu siedzimy chcielibyśmy wiedzieć 

dlaczego nie. 

Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o sklep Dino to zapytanie spłynęło o 

zmianę zagospodarowania przestrzennego w dwóch miejscach. Jeżeli chodzi o sklep Dino jedno 

to jest w miejscowości Izabelin tam przy skrzyżowaniu, a drugie miejsce to właśnie było tutaj jak 

przy wylocie na Nowe Miasto za boiskiem wielofunkcyjnym przy Zespole Szkół 

Ogólnokształcących. Tam jest taki klin, zarośnięte krzaki, a dlaczego nie. No dlatego, że wniosek 

wpłynął do Komisji Budżetowej i zaopiniowany został negatywnie tak i dlatego nie poszedł dalej 

tak, nie był procedowany dalej więc. Ja myślę Szanowni Państwo, że Pan Rzepka przybywając tu 

do nas z prośbą o rozważenie kolejne tej inicjatywy myślę, że złożą kolejne pismo odnośnie tej 

lokalizacji z prośbą do Rady być może spotkamy się w szerszym gronie, czy też na przykład na 

najbliższej sesji zostanie w jakiś sposób przedyskutowany ten temat z resztą możecie Państwo 

dyskutować na ten temat dzisiaj, nawet ponieważ, propozycja jakaś jest propozycja zmiany 

zagospodarowania przestrzennego na te kwestię usługowe w tej chwili jest tam tylko możliwość 

wybudowania takiego domu jednorodzinnego załóżmy tak, a tych usług tam nie do końca można 

tam realizować dlatego też możecie dzisiaj się na ten temat wypowiadać w tej kwestii czy jesteście 

jako społeczeństwo za tym czy też nie.  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo, Pani Jolanta Radzimirska. 

Przewodnicząca Zarządu K.O. nr 1 Jolanta Radzimirska: Panie Burmistrzu, mnie w tej chwili nie 

chodzi o miejsce, bo to nie o to chodzi tylko wydaje mi się, że my jako mieszkańcy gminy 

powinniśmy o takich sprawach wiedzieć i tutaj Państwo powinni nam to czy na sesji, no ale myślę 

że najlepiej na sesji wybrzmiało, żebyśmy my wiedzieli osoby słuchające, żebyśmy to my 

podejmowali decyzje o tym to znaczy wy Państwo Radni, ale przy głosach mieszkańców czy my 

chcemy czy nie chcemy bo to nie chodzi o umiejscowienie tylko o sam sklep. Przecież my w tej 

chwili jeździmy tak czy do Dekady czy gdziekolwiek indziej i jeżeli miałby tu powstać sklep to 

tak jak Marek już wcześniej powiedział, podatek dla gminy, miejsca pracy dla mieszkańców i dla 

mnie takie jak Pan Sławek Baran powiedział, że za dużo sklepów no to nie jest dobre 

wytłumaczenie bo uważam, że zdrowa konkurencja to dobra konkurencja, a myślę że to jest dla 

mieszkańców przede wszystkim, więc no wiem dlaczego taka decyzja i przede wszystkim bez 

przedyskutowaniu tego z mieszkańcami uważam, że w takich kwestiach to mieszkańcy powinni 

się wypowiedzieć. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo, czy to już wszystkie głosy? Bardzo proszę, Pan 

Mirosław Krawczyk. 

Radny Mirosław Krawczyk: Chciałbym odpowiedzieć w sprawie tego sklepu Dino. Dino na 



początku miało być na Górkach już były pomiary, było robione nie wiem co im nie pasowało, chcą 

tutaj zrobić koło szkoły. Jeżeli mieliby przyklepaną lokalizacje mogli tam budować niestety teraz 

za późno, ale proszę Panią, ja jestem radnym i nie muszę się Pani tłumaczyć. Pani posłucha jak 

będzie decyzja. Oczywiście Pani życzenia ma, a ja nie niestety. Jeżeli doszło by coś do skutku to 

co referendum mamy zrobić? No to referendum będzie. No to następnym razem należy startować 

na radną. Dziękuję bardzo.  

Burmistrz Robert Lipiec: Szanowni Państwo, Panie Mirosławie, ja trochę sprostuję temat odnośnie. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa, w  takich warunkach nie będziemy 

dyskutować, bardzo proszę, już o spokój. Bardzo proszę jeszcze raz o spokój. Bardzo proszę się 

uspokoić, będziecie może mieli szanse porozmawiać ze sobą jak wyjdziecie, ale teraz proszę 

zachować należyty porządek i szacunek dla osób, które tu siedzą dla siebie samych. Traktujmy się 

z szacunkiem i proszę o ciszę. 

Burmistrz Robert Lipiec: Ja chciałbym wyjaśnić tutaj odnośnie Pana Mirka głosu, odnośnie 

lokalizacji w miejscowości Izabelin tam również trwa zmiana zagospodarowania przestrzennego, 

ponieważ jest tam działka usługowa, ale tam są pewne braki gabarytowe zdaje się no które też 

wymagają procedowania i tego planu zagospodarowania przestrzennego, żeby tam mógł powstać 

ten obiekt i na chwilę obecną trwa też procedura zmiany tego planu, bo to gdzieś tak na początku 

roku chyba a nawet wcześniej było rozpoczęte procedowanie w tej kwestii tak i do tej pory trwa i 

zostało przedłużone do przyszłego roku, do początku roku bo tam kilka miejsc dotyczy zmiany 

tego zagospodarowania przestrzennego i na chwilę obecną oni tam jeszcze nie mają pozwolenia 

znaczy wydanej tej decyzji dlatego, że czekają na zmiany w tym planie przestrzennym, ale z tego 

co wiem to są zainteresowani dwoma lokalizacjami właśnie tam i przy Nowomiejskiej tak jakby 

czyli to byłby drugi obiekt tej samej firmy, ale jak to będzie Szanowni Państwo to nie wiem no w 

dużej mierze też od Państwa zależy jak tutaj przedmówczyni wspomniała to też trzeba się 

zastanowić nad tematem ponieważ, to też są podatki tak naprawdę dla gminy i wygoda dla 

mieszkańców aczkolwiek trzeba rozważyć wszystkie za i wszystkie przeciw.  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa, proszę bardzo głos mają Państwo, którzy 

przybyli. Rodzice którzy przybyli na dzisiejszą sesję.  

Rodzice: Dzień dobry. My przybyliśmy w takiej sprawie ponieważ, Panie Burmistrzu kiedy ja 

składałem tu pismo w imieniu rodziców dojeżdżających do ośrodka wychowawczego do Nowego 

Miasta nad Pilicą, ponieważ chodząc ustnie do Pani Kingi Orzechowskiej w sprawie, żeby bus był 

pół godziny później ponieważ, nasze dzieci mają dłużej zajęcia i nie mogą wracać tym busem, a 

nie zawsze mamy możliwość ich odebrania, bo też pracujemy i dostaliśmy odmowną decyzję. 

Napisane jest coś takiego, że dzieci nie będą miały opieki do busa z ośrodka i to jest nie prawdą 

bo z Panią Dyrektor rozmawialiśmy zanim przyszliśmy z tym pismem, że dzieci do 15:30 w 

ośrodku mają opiekę i do busa są wyprowadzani do busa i świetlica jest w ośrodku i chciałbym, 

żeby to jakoś było wyjaśnione.  



Burmistrz Robert Lipiec: No tak myśmy już mieli okazję się widzieć może Pana nie było, ale Panie 

też były u mnie na rozmowie więc ja też przekazywałem informację no taką informację 

przygotowała mój pracownik Pani Kinga Orzechowska więc podejrzewam, że ustalała to z 

ośrodkiem szkolno-wychowawczym odnośnie godzin funkcjonowania no wiecie ja tego nie 

ustalałem, ustalała to Pani Kinga, ale oczywiście byliście u mnie na początku roku szkolnego też, 

żeby te godziny poranne zmienić żeby ten bus tam później te dzieci dowoził też tak bo długo tam 

siedziały i oczekiwały. Myślę, że to zostało zrealizowane, że ten bus troszeczkę później w 

godzinach porannych dojeżdża no z informacji od Pani Kingi, które otrzymałem no twierdzi że na 

chwilę obecną nie ma możliwości ze względu na to, że ten bus funkcjonuje też w innych miejscach 

on rozwozi też jeszcze inne dzieci gdyby to było w godzinach po południowych. No ale tutaj 

widziałem się z Paniami w zeszłym tygodniu bodajże gdzieś w połowie zeszłego tygodnia, Pani 

Kinga była na urlopie do końca tygodnia, dzisiaj wróciła, ale dzisiaj niestety nie zdążyłem z nią 

porozmawiać na ten temat jeszcze i zapoznać się ze szczegółami tej sprawy, ale to co powiedziałem 

Paniom jak były u mnie jeżeli będzie taka możliwość techniczna, bo wiecie to też trzeba wziąć 

pod uwagę, że nie tylko Państwa dzieci jeżdżą tym busem to też trzeba wziąć pod uwagę, że 

jeszcze inne dzieci jeżdżą tym busem i mają też jakieś tam potrzeby. Zostały te kwestie poustalane 

przez kierowców bo te godziny tych dowozów dzieci muszą być w jakiś sposób uszczegółowione. 

Jeżeli pojawi się taka możliwość i będzie to możliwe to na pewno tą godzinę przeniesiemy czy też 

będzie możliwość później odebrania tych dzieci tylko trzeba to technicznie sprawdzić czy ten bus 

zdąży w danym czasie dojechać żeby te wasze dzieci  odebrać. No musimy też tutaj brać pod 

uwagę większość dzieci, a nie mniejszość zdajemy sobie sprawę, że jest to dla Państwa problem 

ponieważ, jak Państwo pracujecie no to faktycznie, ale w miarę możliwości będziemy się starać 

zaspokoić Państwa potrzeby tylko trzeba wziąć pod uwagę innych rodziców i inne dzieci, które 

też korzystają z tych dowozów w tych dniach. Dziękuję.  

Rodzic: Ja osobiście rozmawiałam z Panią Dyrektor z ośrodka wychowawczego dziś i gmina się 

nie kontaktowała w sprawie odwozów czy jest możliwość zabrania dzieci później czy nie. 

Świetlica funkcjonuje nie do 14:30 jak poszła fama tylko do 15:30. Pracownicy ośrodka pracują 

od godziny 7:15 do 15:30 więc Pani Dyrektor powiedziała, że może odpowiedzieć na wniosek czy 

rady, że możliwość wyprowadzenia dzieci jest w późniejszym terminie możliwa. Dzieci siedzą do 

w pół do czwartej na świetlicy tu Państwo jeżdżą nie wiem ile razy w tygodniu Pani mąż się 

zwalnia z pracy z Nowego Miasta i jeździ po dzieci, żeby je przywieść. A kwestia busa dowożenia 

skoro mówi się o tym busie to ten bus jest do przewożenia osób i dzieci niepełnosprawnych tak to 

w pierwszej kolejności chyba by powinien być obsłużony ośrodek bo ten bus jest przystosowany 

z PFRONu dla dzieci chorych tak. 

Burmistrz Robert Lipiec: Ja tylko mogę powiedzieć tak, zweryfikujemy te informacje, które nam 

Pani tutaj przekazuje i tak jak powiedziałem jak Państwo byliście u mnie jeżeli zweryfikuję to z 

Panią Kingą Orzechowską, która zajmuję się tematem i dam Panu odpowiedź telefon leży u mnie 

na biurku do Państwa mam oddzwonić to oddzwonię jeżeli uda się to zmienić to jak najbardziej 

oczywiście zmienimy, ale tak jak mówię no trzeba też wziąć pod uwagę też inne dzieci i te dzieci 



niepełnosprawne to nie są tylko dzieci, które są w ośrodku szkolno-wychowawczym w Nowym 

Mieście bo są też w innych szkołach i do innych szkół są dowożone także no Szanowni Państwo 

proszę też o zrozumienie, że to musi być zweryfikowane. Powstał problem trzeba go zweryfikować 

i go rozwiązać i tyle, ale też proszę o trochę cierpliwości bo to nie jest sprawa pozostawiona sama 

sobie na pewno zostanie w jakiś sposób rozwiązana i Państwo otrzymacie informację o 

rozwiązaniu tej sprawy.  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę bardzo, kto z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos? W 

sprawie mieszkańców. Proszę bardzo, Pani Lewandowska. 

Rodzic: Tak dzień dobry moje nazwisko Lewandowska Małgorzata ja jestem sąsiadem Pana 

Mirosława Papisa, który ma Orzechowy Dworek. Tu u Pana Burmistrza byłam wielokrotnie w tej 

sprawie na chwilę obecną od czerwca jest interwencja policji. Ja nie chcę Panu Mirkowi zamykać 

lokalu, nie chcę mu utrudniać tylko to polega na tym, że imprezy są tak głośne, że my nie możemy 

funkcjonować. Dla nas ta działalność jest uciążliwa między innymi posiadam dziecko z autyzmem, 

które na skutek kiedy są te imprezy po prostu sobie z nim nie radze i ja nie wiem przyszłam do 

Państwa o pomoc jest technologia wyciszenia jakiegokolwiek czegoś bo naprawdę my nie 

możemy funkcjonować. 

Burmistrz Robert Lipiec: Tak znaczy no znam sprawę bo Pani była u mnie dwa razy właśnie w tej 

sprawie no ale my jako Burmistrz jako gmina już Pani tłumaczyłam, że no nie mamy wielkiego 

wpływu na to żeby zabronić Panu Mirosławowi prowadzić swoją działalność, no jest wiele 

działalności na terenie gminy ja też rozumiem zdaję sobie sprawę, że to też może być uciążliwe 

dla Państwa bo faktycznie jakaś tam muzyka jakieś krzyki mogą się pojawić w bezpośrednim 

sąsiedztwie, z resztą też mam koło siebie taki lokal co taką działalność prowadzi i zdaję sobie z 

tego sprawę, no ale my nie mamy możliwość trzeba to zgłaszać jeżeli faktycznie to zakłóca spokój 

i porządek domowy nie wiem po godzinie 20 no to trzeba to zgłaszać odpowiednim służbom, a 

służbami tymi jest policja. No my nie mamy też narzędzi, żeby zakazać Panu Mirosławowi 

realizować swoje zdania jeżeli chodzi o przedsiębiorstwo.  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Bardzo proszę, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w 

sprawie mieszkańców? Proszę bardzo Pani Agnieszka Pracownik. 

Zastępca Przewodniczącej Agnieszka Pracownik: Ubiegłam Pana, Panie Adamie, tym razem. 

Rzadko kiedy zabieram głos ja chciałam krótko Panie Burmistrzu były prowadzone rozmowy na 

temat dowożenia dzieci na basen i wiem już, że w ZSO i w Publicznej Szkole Podstawowej nr 2 

wpłynęły listy takich chętnych uczniów nie wiem jak z pozostałych szkół czy jakiś odzew był i 

jak wygląda na chwilę obecną sytuacja. 

Burmistrz Robert Lipiec: Znaczy tak z Zespołu Szkół Ogólnokształcących i z PSP nr 2 faktycznie 

wpłynęły listy dzieci. No jest tam dosyć sporo tych dzieciaków, bardzo duża lista osób się zgłosiła. 

Jeżeli chodzi o te mniejsze szkoły no to nie mam żadnej informacji, nie wpłynęły jeszcze żadne 

informacje, że są jakieś osoby chętne. Jeżeli chodzi o kwestię organizacyjną to jest to jeszcze na 



etapie uzgadniania póki co w jakiej formie będzie to finansowane po części ze środków gminy i 

po części ze środków rodziców więc musimy to ustalić jakieś szczegóły. Jestem po rozmowie z 

firmą przewozową, która dowozi dzieci do szkół i oni też są gotowi podjąć się po zajęciach 

lekcyjnych ponieważ, te zajęcia mają być podjąć się przewozu. No wiadomo też, że miejsc będzie 

ograniczona liczba ponieważ, te busy są dwa więc będzie trzeba podzielić to na jakieś grupy, no 

ale technicznie póki co staramy się rozwiązać, przygotować jakąś propozycję jak to rozegrać 

technicznie, żeby te wszystkie dzieci można było dowieźć do tego basenu także tak to wygląda na 

chwilę obecną. Ja chciałem jeszcze dodać do Pani Lewandowskiej jedną kwestię odnośnie Pana 

Mirosława bo była Pani po raz pierwszy pamiętam i ja powiedziałem, że jedyne co mogę zrobić 

to prosić o wyrozumiałość i zrobić coś w tym kierunku czy ściszyć muzykę czy zamykać okna czy 

jakieś ekrany zamontować, ale to jest jedyne co możemy zrobić w danym kierunku także to tyle 

dziękuję.  

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Bardzo proszę Pan Adam Stępniak. 

Radny Adam Stępniak: To może ja na sam koniec po Pani Lewandowskiej? Nie? To ja tak szybko 

bo ja bym się chciał przychylić tutaj do wniosku Stowarzyszenia i myślę, że nie powinno być 

problemu, żeby tutaj pół godziny czasu zorganizować temu Panie Burmistrzu tak, żeby ludzie nie 

musieli się zwalniać z pracy no, a na zakończenie chciałbym Pani Przewodniczącej z prowadzenie 

tak trudnej dzisiejszej sesji. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Ja nie chciałabym się wypowiadać, ja po prostu się dzisiaj 

bardzo źle czuję, Panie Adamie, no to miło mi, że Pan podziękował. Bardzo mi miło. 

Burmistrz Robert Lipiec: Panie Adamie oczywiście, czy jest problem czy go nie ma to się okaże 

bo do Nowego Miasta jest jakby nie było 13 czy tam 14 kilometrów tak więc jest to czas, który 

ten bus musi pokonać w tą i z powrotem a nie wiadomo gdzie on się w danym momencie znajduję. 

Ja tak jak tu Państwo byli u mnie na początku roku szkolnego i prosili o to bo ten busik przywoził 

te dzieci za wcześnie do tego ośrodka i one czekały na zajęcia. Czuły się zaspane po prostu bo nie 

miał się kto nimi zaopiekować no to postarałem się, żeby ten czas skrócić i z tego co wiem to te 

dzieci są tam dowożone przed ósmą tak, że są tuż przed zajęciami bo udało się to zrealizować nie 

ma najmniejszego problemu. Tutaj nie wiem jeszcze muszę usiąść z kierowcami porozmawiać jak 

tą sytuację rozwiązać, jeżeli będzie techniczna możliwość no to jak najbardziej tak no bo nie 

jesteśmy po to  by ludziom utrudniać życie tylko po to, żeby to życie im ułatwiać tak. Jeżeli będzie 

taka możliwość techniczna no też trzeba pamiętać, że te autokary jeżdżą, pokonują pewne 

odległości i potrzebują na to czasu. No latać nie będą więc inaczej tego nie zrobią tak to wygląda 

trzeba się poruszać zgodnie z przepisami chociaż też wpływają jakieś informacje, że autobusy za 

szybko jeżdżą i tak dalej z dzieciakami no ale wiecie ten kierowca też czasami się musi spieszyć, 

żeby gdzieś zdążyć, żeby ktoś nie czekał później 15 minut dłużej także no musicie też Państwo 

zrozumieć te techniczne aspekty całej tej sprawy, żeby też w jakiś sposób dojść do wspólnego 

porozumienia. Dziękuję.  



Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Bardzo proszę, Pani Agnieszka Pracownik.  

Radna Agnieszka Pracownik: Jeszcze mam taką jedną sprawę dosyć no może nieprzyjemną tutaj 

mieszkańcy osiedla Belweder prosili mnie, żebym na najbliższej sesji po prosiła i powiedziała 

publicznie zgłosiła się jakby w stronę ludzi, którzy wyprowadzają swoich pupili, żeby sprzątali po 

nich zanieczyszczenia. Jest postawiony koszt na osiedlu Belweder także mieszkańcy proszą aby 

sprzątać po swoich pupilach sprzed ich posesji nieczystości, które zostawiają. 

Burmistrz Robert Lipiec: To jeszcze ja się tu dołączę do Pani Agnieszki ponieważ, taki problem 

jest na samym terenie całego miasta tutaj i centrum też wielokrotnie osoby zwracały uwagę, że no 

mamy tych pupili, mamy te pieski i wyprowadzamy je oczywiście no bo tak trzeba no ale 

słuchajcie u nas się to może jeszcze nie przyjęło ale jest obowiązek sprzątania jednak po swoich 

pieskach i jest rękawiczkę i tą torebkę przy sobie nosić i te odchody po prostu wyrzucać do koszy 

czy w odpowiednie miejsca także no przyłączam się do tego apelu, że zachowajmy porządek bo 

niekiedy sami, że tak powiem możemy w to wdepnąć i mieć problem. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa myślę, że tematy wygasły jeśli chodzi o sprawy 

rodziców dzieci dowożonych przez Pana to ja liczę na Pana Burmistrza, że jednak ten problem 

rozwiąże zgodnie z intencjami bo jest to poważne podobnie jak z Panem Papisem oczywiście 

posiadanie dziecka z taką chorobą i taki hałas albo źródło zapachu powoduję, że to dziecko jest 

bardzo niespokojne więc warto by było podjąć jakieś środki, które by umożliwiło funkcjonowanie 

w spokoju dziecka jak i całej rodziny Państwa Lewandowskich.  

18. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Ewa Ścisłowska: Proszę Państwa jeżeli to wszystko na dzisiaj, to ja bardzo 

Państwu dziękuję, zamykam XII sesję Rady Miejskiej w Mogielnicy. 
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